
Протокол № 1 

засідання ради роботодавців факультету захисту рослин, біотехнологій та 

екології спеціальності Секція «101- Екологія» 

від 18.02.2022 р. 

 

ПРИСУТНІ: Дем’янюк Олена Сергіївна, доктор сільськогосподарських 

наук, професор, член-кореспондент НААН, Чабанюк Ярослав Васильович, 

доктор сільськогосподарських наук, с.н.с., Плаксюк   Валерій 

Миколайович, Чайковська Вікторія Вікторівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., Довбаш Надія Іванівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., Сальніков Сергій 

Миколайович, кандидат сільськогосподарських наук. 
 

ГОЛОВА ЗАСІДАННЯ: Дем’янюк Олена Сергіївна, доктор 

сільськогосподарських наук, професор, член-кореспондент НААН. 

СЕКРЕТАР ЗАСІДАННЯ: Сальніков Сергій Миколайович, кандидат 

сільськогосподарських наук. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Обговорення змін проєкту ОПП «Екологія» здобувачів третього 

(освітньо-наукового) рівня освіти за спеціальністю 101-Екологія на 2023 

рік. 

2. Обговорення критерію 10 «Навчання через дослідження» 

3. Різне 

1 

СЛУХАЛИ: Демянюк Олену Сергіївну про шляхи покращення ОПП 

«Екологія» здобувачів третього (освітньо-наукового) рівня освіти за 

спеціальністю 101-Екологія на 2023 рік та можливі зміни. 

ВИСТУПИЛИ: Чайковська Вікторія Вікторівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., яка відзначила, що деякі блоки дисциплін 

потребують оптимізації, тобто зменшення годин навчального навантаження. 

Довбаш Надія Іванівна, кандидат сільськогосподарських наук, с.н.с., яка 

запропонувала об’єднати деякі дисципліни для їх оптимізації та кращого 

засвоєння матеріалу здобувачами. 

УХВАЛИЛИ: запропонувати об’єднання  різних модулів в обов’язкову 

дисципліну «Теоретичні та практичні засади сучасної екології». 
. 
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СЛУХАЛИ: Чабанюка Ярослава Васильовича, доктора 

сільськогосподарських наук, с.н.с., який познайомив членів Ради про 

важливість критерію 10 «Навчання через дослідження» та підкреслив 

використання цього методу у лабораторних навчаннях персоналу його фірми. 



ВИСТУПИЛИ: Плаксюк   Валерій Миколайович, який запропонував 

використати навички їх практичних напрацювань у використанні цього 

критерію для підготовки здобувачів третього (освітньо-наукового) рівня 

освіти за спеціальністю 101-Екологія. 

УХВАЛИЛИ: запропонувати застосування цього методу навчання для 

забезпечення навчання дослідницькій та викладацькій діяльності здобувачами 

третього (освітньо-наукового) рівня освіти за спеціальністю 101-Екологія. 

 

 

Голова засідання                                                                    Дем’янюк О.В. 

 

Секретар засідання                                                         Сальніков С.М. 

 


